



Svenska Stövarklubben

Styrelsemöte 2026-06-29

Möte 6 2026

Närvarande: Rolf Karlsson, Marita Lithander, Peter Bohlin, Gunnar Pamuk, Thomas Larsson, Leif Lundholm, Markus Enstedt, Magnus Belin, Lars Gunnar Erkki, Sven-Erik Larsson, Henrik Mårts

Anmält förhinder: Thomas Eriksson

§72 Mötet öppnas

Rolf hälsar oss välkomna.

§73 Val av en justerare

Till justerare väljs Markus Enstedt

§74 Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkänns

§75 Föregående protokoll 5 2026

Vi går igenom föregående protokoll och lägger det till handlingarna.

§76 AU-beslut ny jaktprovsdomare-

Styrelsen hälsar Petrus Nordlund, Västernorrland välkommen till domarkåren.

§77 Inkomna ärenden/rapporter

- a) **Förtjänsttecken-** Magnus har nu sammanställt gamla och nya listor på utdelade förtjänsttecken. Listan finns sparad i Reduca.
- b) **Tidningen Stövaren-** Henrik visar jämförelser mellan begärda prisuppgifter.
 - Avtal med nuvarande förlag sägs upp från 1 jan så vi har möjlighet att tänka över förslagen.
 - Styrelsen beslutar att arvode till skribenter utgår fr om 1 januari 2027. Samtliga lokalklubbar erbjuds i stället att publicera 1 sida kostnadsfritt i Stövaren.
- c) **Rapport från Mediagruppen-** Styrelsens tar del av anteckningar och frågeställningar från mediagruppens senaste möte. Livesändning från SM-tävlingarna via Trackerpejl diskuteras.

Styrelsen bordlägger ärendet tills efter möte med JJ och kontakt med Natlink om i vilken utsträckning sändningen per hund blir. Rolf kallar någon i mediagruppen till att delta vid mötet med JJ.
- d) **Avtal Natlink-** Rolf kontaktar Natlink igen då inget avtal dykt upp.

§78 Rapport från kassör- Henrik

Styrelsen får en kort rapport från Henrik- allt ser bra ut.

§79 Rapport från IT-ansvarig- Leif

- Leif fortsätter att jobba med lösning på att sköta medlemshanteringen i egen regi.
- Stor eloge till alla klubbar som skickat in kontaktuppgifter enligt uppdrag.
- Klubbarna tillfrågas om intresse finns för mall/layout till sina hemsidor.

§80 Rapport från webansvarig- Markus

- Jobbar på med mediagruppen
- Kontaktoppgifter för suppleanterna uppdateras på hemsidan, så dessa skickar in sina uppgifter till Markus.

§81 Rapport från avelsansvarig- Gunnar

- Gunnar redovisar av antal valpregistreringar till dags datum: Fin 128, Ham 57, Schiller 79, Luz 2, Smål 39, Am Fox 13, Dunker 7
- Jan-Ove Hansson är förslagen av Schillerstövareföreningen som nytt avelsråd - Styrelsen godkänner förslaget om Gunnar inte har något där emot efter kontakt föreningen och J-O.
- Dispensansökan för att para tik över 7 år har inkommit till Thomas Eriksson. Underlag för beslut i frågan saknas då inte TE deltar ej i dagens möte. Gunnar kontaktar TE för att få mera information.
- Uppgifter om avelsråd uppdateras på hemsidan.

§82 Rapport regelansvarig- Thomas L

- Thomas förbereder regelkonferensen 1-2 augusti
- Tittar tillsammans med Leif närmare på webbaserad utbildning för jaktprovsdomare.

§83 Rapport från medlemsansvarig-Peter

- Gratis medlemskap via utskick till valpköparna brister, många som inte får ta del av de materiel vi skickar ut. Uppgifterna från SKK om nyregistrerade valpkullar kommer sent in till klubben. I vissa fall är valparna redan levererade.
- Möte med rasklubbar planeras.
- Stövaren med nya uppgifter om styrelse, avelsråd mm.
- Peter planerar ett arrangemang för barn under v37, en ny väg för att väcka intresset för stövare.

§84 Övriga frågor

- Fråga från Göran Johansson om han ska fortsätta att ingå i SKK's HD-utredning. Gunnar kontaktar Göran för mera information.
- Peter funderar på om månadsbrevet kan återupptas, Rolf tittar närmare på om han kan skriva några rader. Alla bör kunna ha något att skriva om och bidra. Nya styrelsemedlemmar skriver några rader om sig själva.

§85 Nästa möte

Nästa möte bestäms till den 17 aug kl 19.00

§86 Mötet avslutas

Rolf tackar för ikväll och förklarar mötet för avslutat.

Vid protokollet

Marita Lithander

Justerat

Rolf Karlsson

Markus Enstedt